
 Referat 

Møte i Hovedutvalg Fotball august 2023 
Dato: 28.08.2023                                                                          
Tid: 19:00-22:00 

Referent: Susanne Johnsen   

Tilstede: Susanne Johnsen, Kim Straume, Ronny Ekren, Daniel Helleren   

Frafall: Svein-Rune Ellingsen, Stian Andre Larsen, Anita Vindenes, Kjartan Børtveit, 
Hattun Bø 

  

 

Nr. Sak Ansv. Frist 

1. Nytt fra styret 
 

GRATIS TRENINGSKLÆR 

- Frist for bestilling for lag og grupper er 25.08. 

- Det tas sikte på utlevering til våre medlemmer på medlemsmøte i slutten av 

oktober. 

 

NY PARKERINGSPLANN MM. 

- Ny parkering asfalteres om ca. 1 ½ uke 

- Eksisterende parkering graves opp – skal lages nytt fall og drenering 

- Nye fortauer langs hele SA 

- Kommunen har bedt om at det tas hensyn til Sotrafesten, men har ikke 

nevnt GjensidigeCup 

 

 

Det planlegges medlemsmøte i uke 43, fortrinnsvis 26.oktober. 

- Antidop Norge 

- Politiet 
 

 
 
 
 
 
 

 

2. Fra samarbeidslag til samarbeidsklubb med Telavåg? 
 
Samarbeidsklubb med Telavåg innvilget, vi ble utfordret av krets til se ned 
mot J10. Telavåg har ikke lag i den årsklassen, men ønsker at vi setter oss ned 
utover høsten for en plan videre.    
 
J14 er fornøyd og har spurt oss om det er tøy til Telavåg under utdelingen i 
høst, jeg har meldt Dan. Telavåg har til nå tatt på seg kostnader med drakt.  
 

 
 
Susanne 
 

 



 

  

3. Økonomi 
 
Markedsansvarlig har trukket seg fra klubben.  
 
Vi må få ut påmelding til våre cuper. Kim får ansvar for å ringe rundt vedr. 
Strilacup. A-lag damer legger ut til sin cup i september.  
 
Ellers er Lisbeth ferdig med føring av juli som viser følgende resultat: 
 

    

Reelt Total   

300 Driftsinntekt 2 682 978   
400 Aktivitetskostnader -1 190 761   
500 Lønn og personal -1 947 833   
700 Driftskostnader -662 242   
Resultat -1 117 858  

 
 
Det jobbes i økonomigruppen når det gjelder fotballen sin økonomi.  
 
 

  

4. Sak fra Daniel 
 
Daniel har sagt opp sin stilling og har 3 mnd. oppsigelse. Frem til han slutter 
vil han bruke tiden på å jobbe med sportsplan sammen med Renate og Roy. 
Innspill fra Ronny at det burde vært et trenerforum hvor trenerne selv fikk 
komme med innspill.  
 

Daniel, 
Renate og 
Roy 

 

5. Annet 
 
Grunnet høyt fravær er det ikke status fra de enkelte på deres pågående 

saker.  

Vi gikk gjennom budsjett vs. reelt, og så på periodisering.  

 

  


